

多伦多在线高中学业规划及大学申请服务

1. 高中期间的学业规划和课程选择（2000 CAD/四年或者 550 CAD/年）Consultation for four years study plan and course selection (CAD \$2000/four years or 550/year).

- Communicate with the high school graduation requirement 了解安省高中毕业要求
- Communicate with parent and kids, help them identify the post secondary school program and university admission requirement 与家长和学生沟通，帮助他们确定大学专业方向及大学录取要求
- Prepare a consulting report and course selection recommendations 根据大学专业方向录取要求，建议每个年级不同的选课要求及备选方案
- Extra Curriculum activities or community involvements 课外活动及志愿者服务
- Language Proficiency（对于没在加拿大读满四年高中学生的雅思托福等语言录取要求）

2. 学校的选课或换课（500 CAD/次，包括选课建议及沟通换课）Help to select or change current courses on their home school timetable (CAD\$500/time, includes pre-consultation and suggestions)

- Offer Course Selection suggestions 根据学生的成绩，兴趣，将来大学方向建议选课并准备选课建议
- Get the consent from the parents 取得父母或监护人同意授权与学校进行沟通
- Communication with guidance and feedback 与 guidance 沟通选课或换课并反馈沟通情况

3. Student's Progress at School 与学校的日常沟通(200 加元/次) Communicate with the school and teachers on behalf of the parents (CAD\$200 each time)

- Preauthorized by parents to communicate with Guidance 经家长授权，与学校 guidance 沟通，了解学生在校学习进展
- contact guidance counsellor & request information on progress 由辅导员向各科任教师联系，取得各门功课的学习进展情况
- follow up & discussion with guidance counsellor 与辅导员进行讨论及跟踪
- follow-up with parent & translation 与家长进行沟通及反馈

4. University of Choice Consulting 目标大学申请咨询（1000 CAD，提供给 5 所大学或 5 个专业咨询报告）provide 5 programs or 5 universities' report

- Looking up program & application requirements 根据学生 11 和 12 年级成绩和意向，推荐目标大学，找出大学相关专业录取要求及申请条件

- Determining Course Selection Requirements & Recommendations (for diploma & for university admission) 根据大学录取要求建议或调整选课
- Summarizing Results 汇总录取要求（申请截止时间，成绩，课程，语言，补充材料，）
- Preparation of Report 准备大学咨询报告
- Communication with parent and student 与家长或学生沟通

5. 大学申请服务 University application（OUAC 或大学申请费另附）plus OUAC or other fees may occur during the application.

OUAC Application \$3000/ 5-6 Programs- 安省大学申请 3000 加元/5-6 专业，OUAC 官网收取的大学申请费用需自付或另付，每个专业 50 加元，基本套餐是 150 加元/3 个专业。每多申请一个大学或专业，加收 500 加币。

For general OUAC application, \$3000 Canadian dollar will be charged towards 5-6 programs. Each student is responsible for the OUAC application fees and/or other fees which may occur during the process, such as additional program/university charges.

Out of Province University Application（-外省大学申请，申请费 1200 加币/所或 3000 加币/3 所，包括后续跟踪），外省大学申请费，每个省也不一样，根据实际支出收取。
\$1200 per university (\$3000/3 universities) will be charged for each application. This fee includes the application report, application process and follows up.

美国或国外大学申请 1500 加币/所，或者 4000 加币/3 所，申请费用另收
艺术类大学 Portfolio

For any other universities outside of Canada, \$1500 will be charged towards each university which applied or \$4000 for three universities. For those students who require to apply with Portfolios for arts and design programs, students are responsible for the extra costs.

服务内容包括：

- 包括背景定位和评估 (detailed student evaluation and university matches)
- 学校选择及策略咨询 (consultation for university application and strategies)
- 申请材料准备 (application preparation)
- 网上申请及材料递交 (online application and submission)
- 西人名师文章及简历修改和审核（录像指导，面试指导）(personal statement proof read and guidance, interview preparation)
- 奖学金申请 (scholarship application)
- 成绩单或语言材料递交 (transcript and English proficiency submission)
- OSAP 申请指导（如有）(OSAP application, if applicable)

单项收费 (one-time charge):

- 只需 5-6 所大学申请文科或社科类专业，无需补充文案，少量后续跟踪，收费 1500 加币（服务包括大学选择，OUAC 账号创建，网络申请等）。For those who only require assistance to apply for social science and humanity programs without any additional supporting documents other than the OUCA application. One time charge of \$1500 Canadian dollar will cover OUCA application, choose the right university and programs and document submission.
- 工程，商学院文书或补充材料，任一学校补充文案指导 500 加币，如需视频面试指导，收费 800 加币 For students who want to apply for engineering, business or need help with their supporting document, \$500/university will be charged. Additional \$300 for students who require interview preparation.

6、大小签续签+美签，申根服务（Study Permit, student visa renew or any travel visa）

大签 Study permit 小签 Student Visa 续签各 500 加币（含 CIC 申请费用）

Study permit \$500

Student Visa \$500

Travel Visa \$550

7、TDSB, YDSB 或尼亚加拉教育局公立中小学学校申请 15000 人民币（申请三所学校，含首次办理学签费用）

\$3000 Canadian dollar application fee for three public elementary to high school applications which includes the application fees for local schools and study permit.

8、合作的 college 申请，免费。非合作 college 申请，15000 人民币（申请三所学校，含首次办理学签费用）

\$3000 Canadian dollar application fee for three college applications which includes the application fees for local schools and study permit. This fee will be waived if students decided to choose one of our partner colleges.